
Rada školy pri ZŠ s MŠ v Kapušanoch, Hlavná 367/7, 082 12 Kapušany 
 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 
 
Dátum: 09.05.2018 
 
Zúčastnení členovia: podľa prezenčnej listiny  

 
Program: 
1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov ZŠ s MŠ Kapušany za 1. polrok šk. roku 

2017/2018  

3. Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1.ročníka ZŠ a detí do MŠ na šk. rok 2018/2019  

4. Správa o plnení rozpočtu k 30.3.2018 a informácia o rozpočtových opatreniach 

(realizovaných i plánovaných)  

5. Správa o projektovej činnosti ZŠ s MŠ Kapušany (vrátane informácie o plánovanej 

prístavbe k budove MŠ) 

6. Rôzne a diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 
Obsah jednotlivých bodov 
 

1. Otvorenie 

Predsedníčka RŠ Mgr. Lenka Smetanková privítala členov RŠ a pozvaných hostí: 

riaditeľku ZŠ s MŠ Mgr.J. Šimovú a ekonómku školy p. Kováčovú. Prítomným 

predstavila program zasadania. 

Za zapisovateľku určila Mgr. Natáliu Maťašovú 

Uznesenie č.7/2018: 

Rada školy schvaľuje predložený program zasadania 

2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov ZŠ s MŠ Kapušany za 1. 

polrok šk. roku 2017/2018  

Pani riaditeľka ZŠ s MŠ stručne informovala o Vyhodnotení výchovno-vzdelávacích 

výsledkov školy (ktoré bolo ako podklad zaslané e-mailom všetkým členom RŠ) 

a uviedla, že ako najvýraznejší problém hodnotí zlú dochádzku žiakov. Jeden prípad 

bol riešený políciou. Pani riaditeľka vykonala hospitáciu v špeciálnej triede 

a pochválila učiteľov, že odvádzajú kvalitnú prácu a pomaly sa dostavujú dobré 

výsledky. Ďalej informovala, že škola realizovala Testovanie 5 a Testovanie 9.  

Čo sa týka mimoškolských aktivít, vyzdvihla výbornú spoluprácu so Súkromnou 

umeleckou školou, ktorá na škole vyvíja svoju činnosť. Škola sa každoročne 

zúčastňuje rôznych súťaží a zapája sa do realizácie projektov. Rozbieha sa projekt 

„Ako byť úspešný“ a taktiež sa pokračuje na projekte „Zelená škola“.  

Čo sa týka materiálneho zabezpečenia, v 26-tich triedach bol vymenený starý 

nevyhovujúci nábytok za nové skrine, ktoré slúžia na odkladanie pomôcok. 

Ďalej uviedla, že na akcii „Deň zeme“ sa zúčastnili aj niektorí rodičia žiakov, ktorí 

uvítali takúto možnosť pomoci škole.  

Poznámka: Pani riaditeľka požiadala o pomoc členov RŠ a tiež OcÚ, aby škole 

pomohli pri orezaní stromov a kríkov v školskom areáli, kde neprispôsobiví občania 

hádžu odpadky. 



Vzhľadom k tomu, že vo Vyhodnotení absentovali informácie o MŠ, 

predsedníčka RŠ požiadala pani riaditeľku o doplnenie informácii. Pani riaditeľka 

poskytla samostatný dokument o MŠ a stručne informovala aj o dianí v MŠ. Okrem 

iného uviedla, že MŠ momentálne navštevuje 66 detí, čo predstavuje plnú kapacitu, 

z ktorých 18 detí sú predškoláci.  

Predsedníčka RŠ sa informovala, či by sa na 1. stupni ZŠ mohol zorganizovať 

plavecký výcvik. Pani riaditeľka prisľúbila, že preverí možnosti a záujem. 

Predsedníčka ďalej preverovala možnosť, či sa v budúcnosti neplánuje na škole 

krúžok pre hasičov, či pozná osobu, ktorá by to mohla eventuálne viesť a čo taká 

organizácia mimoškolského krúžku obnáša. Pani riaditeľka uviedla, že nepozná 

nikoho, kto by krúžok viedol, ale preverí možnosti. Na krúžok by malo byť 

prihlásených  minimálne 12 detí a malo by byť odučených 60 hodín (1hod/3,50€). 

Uznesenie č.8/2018: 

Rada školy berie na vedomie Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov ZŠ 

s MŠ Kapušany za 1. polrok šk. roku 2017/2018  

3. Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1.ročníka ZŠ a detí do MŠ na šk. rok 2018/2019  

Zápis do MŠ:  
- Prebieha od 1.3.2018 – 30.5.2018 formou písomnej prihlášky, ktorá je zverejnená 

na web stránke školy  
- K 9.5.2018 bola do ZŠ s MŠ doručených 23 žiadostí pre prijatie nových detí do 

MŠ, pričom kapacita MŠ je 66 detí  
- Počet detí v predškolskom veku v MŠ v budúcom šk.roku bude 32!!! 

Zápis žiakov do ZŠ:  
- Prebiehal v dňoch 9.4.2018 – 10.4.2018  
- Zapísaných je 43 žiakov (z toho 6 neabsolvovali predškolskú prípravu 

a pochádzajú zo sociálne znevýhodneného prostredia, 3 z nich boli odporúčaní na 
pedag.psych. vyšetrenie) 

- Po diskusii s vedením školy členovia Rady školy podporujú návrh zriadiť 
v školskom roku 2018/2019 namiesto dvoch tried 3 triedy v I.ročníku (keďže 
zapísaných žiakov do 1.ročníka je 43, pritom 6 žiaci sú nezaškolení a dvoch 
triedach počet žiakov dosiahne maximálny limit 22 a 21 žiakov).  

Uznesenie č. 9/2018: 

Rada školy berie na vedomie Vyhodnotenie zápisu žiakov do 1.ročníka ZŠ a detí do 

MŠ na šk. rok 2018/2019  a podporuje návrh vedenia vytvoriť ďalšiu triedu 1. ročníka 

4. Správa o plnení rozpočtu k 30.3.2018 a informácia o rozpočtových opatreniach 

(realizovaných i plánovaných)  

Pani Kováčová oboznámila prítomných s plnením rozpočtu, ktorý bol zaslaný členom 

RŠ mailom. V rozpočte sa budú vykonávať zmeny na základe identifikovaných 

potrieb. Už teraz je zrejmé, že v položke mzdy sa bude znižovať a navyšovať sa bude 

v položke prevádzkových nákladov na základe aktualizovaného rozpočtu okrasného 

úradu školstva. 

Do rozpočtu bude doplnená chýbajúca položka  - školská jedáleň. 

Uznesenie č.10/2018: 

Rada školy berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu k 30.3.2018 a informáciu 

o rozpočtových opatreniach 

5. Správa o projektovej činnosti ZŠ s MŠ Kapušany (vrátane informácie 

o plánovanej prístavbe k budove MŠ) 

Pani riaditeľka informovala prítomných s projektovou činnosťou školy (Byť úspešný, 

Zelená škola, Testovanie PISA, Elektronizácia) a projektovou činnosťou materskej 

školy (Medvedík NIVEA, Zdravé očko a pod.) 



Pán Marcin podotkol, že je znepokojený štýlom testovania PISA, nemajúc námietky 

k obsahovej časti a forme testovania, ale skutočnosti, že v rámci testovania žiaci 

museli vypĺňať osobný dotazník neznámeho znenia, s ktorého obsahom, ako rodič 

neplnoletého dieťaťa by chcel byť oboznámený. O tematiku sa zaujíma už dlhšie, 

zisťoval si predmetné informácie aj cez NÚCEM, ale nedostal očakávanú odpoveď. 

Pani riaditeľka ozrejmila, že predmetný dotazník je tajný, je sprístupnený až po 

prihlásení sa žiaka heslom do systému. Prisľúbila, že sa bude o predmetnej veci 

informovať. 

Pán Zemčák, zástupca zriaďovateľa oboznámil prítomných o podaných 

a pripravovaných projektoch, ktoré má v kompetencii OcÚ Kapušany: 

- Preliezky cez Úrad vlády, splnomocnenec pre šport – preliezky pred materskú 

školu a bocianovo – rozpočet 15 800 €, žiadosť na 13 tis € 

- Ministerstvo pôdohospodárstva – Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov ZŠ 

s MŠ Kapušany, rekonštrukcia, vybavenie odborných učební chémie, fyziky, 

technické práce, IKT učebňa, jazyková učebňa – rozpočet 129 tis €, žiadosť 

na 123 tis. € 

- Rekonštrukcia telocvične – podané bude tento piatok, výmena palubovky 

a dreveného obloženia stien, výmena svetiel v telocvični, výmena el. rozvodov 

celej budovy, výmena radiátorov v telocvični. Rozpočet 113 tis €, žiadame 98 

tis €. 

- Rekonštrukcia a prístavby MŠ – Vo na ext. Manažment po kontrole na min. 

vnútra. 30.4. ukončené VO na dodávateľa stavby. Víťaz COMBIN Banská 

Štiavnica, s.r.o. – cena 725 002,84 €, výstavba za 252 dní. Zašle sa VO na 

kontrolu na ministerstvo a po kontrole začneme stavbu. Výška NFP – 

426 000,00 €. 

Pán Zemčák sa opýtal zástupkyne MŠ, prečo sa pri nových preliezkach v parku 

nenachádzajú dopadové plochy. Je to dôležité zabezpečiť kvôli bezpečnosti. Pani Hudáková 

zistí, či nemali byť súčasťou dodávky. 

Predsedníčka RŠ sa opýtala členov, či by súhlasili s tým, aby sa Rada školy vyjadrovala 

k projektovým zámerom pred podaním projektov. Členovia po diskusii navrhli, aby to ostalo 

v informatívnej rovine.  

Pán Marcin sa chcel informovať u pani riaditeľky, či do školy dorazila avizovaná brožúra 

Denníka N, ktorá je podľa jeho názoru zameraná na manipulovanie názorov detí. Pani 

riaditeľka nemala o tom žiadnu vedomosť. 

Uznesenie  č.11/2018:  

Rada školy berie na vedomie Správu projektovej činnosti ZŠ s MŠ Kapušany 

6. Rôzne a diskusia 

V rámci rôzneho prebehla živá diskusia členov Rady školy na predkladané témy 

zasadania. 

7. Uznesenie 

8. Záver 

Predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným členom za účasť na zasadaní 
a uviedla, že ďalšie stretnutie sa bude konať začiatkom školského roka v septembri.  
 

Vypracoval: v Kapušanoch dňa 10.05.2018                        Mgr. Natália Maťašová                 
                                 
               
Overil:                Mgr. Lenka Smetanková 
                                predsedníčka RŠ 


